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 Ett annat angeläget ärende är att bevara Magasinet i Torekovs hamn och göra det till ett mer 

publikt hus. Huset är hotat. Båstads kommuns bolag Båstadhem vill sälja huset till någon 
exploatör som kanske vill göra det till ett renodlat bostadshus med exklusiva lägenheter. 
Huset skänktes en gång till "Torekovs hamn och brygga" för att det skulle användas för 
hamnändamål, den gången främst som magasin för till hamnen inkommande eller utgående 
varor. Tänkbara framtida verksamheter i huset skulle kunna var turistbyrå (som nu) 
museilokal för sjöfartsmuseet, ungdomsgård, föreningslokal, bildningslokal. 
Lägenheterna bör avvecklas för att ge plats för mer publik verksamhet. 
 

 Vid dagens möte på Sandlyckeskolan gällde vad avser tankar kring Torekovs framtid att  
"måla med den breda penseln" (strunta i skruv och mutter). Det gäller således "stora 
problem"och inte petitesser. Var går gränsen? 
Problemet med att kyrkoparken håller på att bli en uppställningsplats för en mängd cyklar är 
välett mindre problem. Att långtradare lämnar hamnplanen via Skjulabacken och Cristophers 
gata är måhända ett lite svårare problem. Fötätningen av bybyggelsen i gamla Torekov 
(flertalet fastigheter har idag minst en komplementbyggnad - friggebod, attefallshus, länga - 
ofta två, ibland tre) kan vara på gott och ont. Ett större problem (?) är att infrastrukturen för 
VA inte klarar av förtätningen. Endera måste förtätningen begränsas (upphöra?) eller att se 
fram emot att gatorna under några år måste grävas upp för nya vatten och avloppsledningar. 
 
Var bör arbetsgruppen sätta gränser för "den breda penseln)? 

 




